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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 9 august 2018, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 23, fiind absenţi motivat doamna consilier 
judeţean Turturoiu Liliana Maria şi domnii consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, 
Bulf Cornel Cătălin, Clipici Marian, Enache Valentin Viorel, Dima Eduard 
Ştefan, Drăguţoiu Dan, Iliescu Gheorghe, Manole Marius, Miuţescu Gheorghe 
Adrian, Nae Eugen şi Nicolaescu Marius, deci şedinţa este statutară. 
       La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dl Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte 
cu Finanţare Internaţională, dl Ciocnitu Eduard, director Regia de Administrare a 
Domeniului Public şi Privat al Judeţului Argeş R.A,  dna Rădulescu Eliza, şef 
Serviciu Resurse Umane, dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul 
Cultural Judeţean Argeş, dl Sănduloiu Ion, director Serviciul Public Salvamont 
Argeş, dl Macovei Adrian, director general Direcţia Generală de Asistenţă 
Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Gogoaşe Adela, director adjunct 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi  Protecţia Copilului Argeş, dna Dinu 
Mariana, administrator public Consiliul Judeţean Argeş. 
 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, suntem în cvorum, astăzi la 
şedinţa extraordinară. Avem 8 puncte pe ordinea de zi. Lansată pe site ordinea de 
zi, referatele, aşa după cum ştiţi. Aveţi obiecţii la ordinea de zi? Dacă nu, v-o 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva 
împotrivă? Nu. 

 

- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 326 din 
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21.12.2017 privind aprobarea Documentaţiei tehnico-economice şi a indicatorilor 
tehnico-economici (faza SF şi DALI) ai proiectului “Complex de 4 Locuinţe 
Protejate şi Centru de Zi, Comuna Tigveni, Satul Bălileşti, Judeţul Argeş”. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 Obiecţii? Comentarii? Vă rog.  

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Domnule Preşedinte, aşa cum am specificat 
când s-a aprobat acest proiect pe care îl modificăm astăzi şi o să mă refer acum 
ca să nu mai iau cuvântul şi la următoarele proiecte pentru că este vorba de 
aceleaşi probleme, de aceleaşi lucruri în mare. În primul rând mi se pare o sumă 
extraordinar de mare pentru un deviz pentru realizarea acestor locuinţe. Practic 
după calculul meu sunt vreo 1500 de euro pe mp suprafaţă construită, chiar dacă 
după câte ştiu eu sunt şi utilate. Deci mi se pare că ar fi trebuit probabil ca aceste 
proiecte să intre într–o şedinţă ordinară sau şi la această şedinţă extraordinară nu 
ne oprea nimeni să facem şedinţe de comisii ca să ne lămurim mai bine asupra 
acestui deviz. În condiţiile în care există acest deviz eu voi vota împotriva 
acestor proiecte, vorbim de toate cele referitoare la aceste locuinţe pentru centre 
de zi şi pentru protecţia copilului. Vă mulţumesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulţumesc şi eu. Responsabilii de 
proiect, DGASPC-ul, punctul de vedere, hai să lămurim. Concret, banii de unde 
vin, tot ceea ce trebuie lămurit. 

Dl director DGASPC Argeş Macovei Adrian – Aceste proiecte au mai făcut 
obiectul unor discuţii şi aprobări în consiliul judeţean, noi le-am depus la 
finanţare la Adr Sud Muntenia, la Călăraşi şi ne-a venit aprobarea pentru toate 
cele 4 dosare depuse cu menţiunea că în această regiune au fost depuse 7 
proiecte, iar Argeşul a avut 4 şi toate au fost câştigate. Această discuţie a mai 
fost cu valoarea proiectului, nu este stabilită de noi, deci este un proiectant care 
a calculat toate aceste sume, cofinanţarea noastră a consiliului judeţean după 
cum ştiţi este de 2% plus cheltuielile neeligibile. Deci aici nu avem ce să 
comentăm de data aceasta pentru că noi le-am primit spre contractare, a trebuit 
să aprobăm toate aceste 4 proiecte cu această menţiune că unul dintre proiecte, 
cel de la Bălileşti, are o valoare mai mică cu 151, 23 lei, este vorba de un TVA 
care nu se aplică. Ce urmează de acum în colo, le vom depune la Călăraşi, ei le 
vor depune la Ministerul Dezvoltării, care le va analiza şi ne va propune nouă 
semnarea contractului de finanţare. Repet aceasta este strategia României 
asumată de Guvern la Bruxelles, banii sunt pe fonduri europene. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Evident. Merci. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – O singură întrebare dacă îmi permiteţi 
pentru domnul director. Există vreo problemă dacă aceste proiecte ar fi aprobate 
în şedinţa ordinară? 

Dl director DGASPC Argeş Macovei Adrian – Data de depunere la Călăraşi 
impusă de ei este 14 august. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă reamintesc, ca să încep cu sfârşitul, că 
am făcut nu de puţine ori, şedinţe extraordinare pentru că avem nişte scadenţe 
faţă de care trebuie să ne raportăm. Numărul1. Numărul 2, pentru necunoscători 
sau pentru cei care au uitat procedura europeană, implicit naţională, este că 
aceşti indicatori sunt făcuţi de noi, după noi vine pe sita ADR-ului ca organism 
intermediar între UAT şi Ministerul Dezvoltării care coordonează şi fondurile 
europene, după care, după această sită, o altă sită în plan naţional, nu numai în 
plan regional, la MDRAP. Orice completare dacă este nevoie prin aceste site, 
după ce se vede în amănunt toată situaţia, se dă bun de tipar sau se solicită 
anumite completări sau reaşezări. Vă reamintesc pentru cei care aţi uitat că am 
făcut şedinţă extraordinară pentru 0,27  lei adică 27 de bani. Astea sunt normele 
europene. Alte întrebări? Vă rog. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius– Domnule Preşedinte, aşa este, sunt 
proceduri, e bine că se fac, am pus şi în decembrie aceeaşi întrebare, o pun şi 
acum , pentru că atunci nu am primit un răspuns concludent, era vorba doar de 
standardul de cost care mie mi se pare mare, adică vreo 600 euro mp la suprafaţa 
desfăsurată  şi m-am uitat peste standardele de cost, sunt la liber pe site, o 
grădiniţă are 350 de euro mp, o şcoală generală are aceeaşi suprafaţă, 475 euro 
mp. La 600 de euro mp mi se pare prea mare, restul procedurilor, regula. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Un punct de vedere domnule director 
general, vă rog. 

Dl director DGASPC Argeş Macovei Adrian - Acum ştiţi că diferă un 
apartament de alt apartament, dar o şcoală de un centru,  e vorba şi de dotări şi 
de materialele care se folosesc, oricum aceste proiecte sunt benefice pentru 
judeţul Argeş, pentru că fie că le facem pe fonduri europene, fie că nu, consiliul 
judeţean tot trebuie să le finalizeze şi dacă  nu obţinem aceşti bani bineînţeles că 
va trebui din bugetul propriu al consiliului judeţean ceea ce e mai rău. 
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 Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Şi v-aş ruga să completaţi că este bine să 
nu confundăm merele cu perele, să nu confundăm standardul unei grădiniţe sau 
al unei şcoli, cu o locaţie de tip special, hai vă rog eu frumos. 

Dl director DGASPC Argeş Macovei Adrian – Persoane cu dizabilităţi . 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog, vă rog. Mulţumesc.Alte 
probleme? Este bine să insistăm şi să lămurim pentru că am mai văzut în piaţa 
publică comentarii la modul nu ştiu ce primar cu nu ştiu ce preşedinte, adică în 
ceea ce mă priveşte pentru 27 de bani am făcut şedinţa extraordinară. Repet 
astea sunt impuse  de către comunitatea europeană, restul este pre campanie 
politică. Alte obiecţii? Dacă  nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva ? Este cineva împotrivă? 

          Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier 
judeţean Tudor Mihail ). 

        S-a adoptat Hotărârea nr.202. 
 
 
 

- II  - 
 

      Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
aprobarea Proiectului ,,Complex de 4 locuinţe protejate şi Centru de zi, Comuna 
Tigveni, Satul Bălileşti, Judeţul Argeş”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?    

    Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier judeţean 
Tudor Mihail ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 203. 
 

- III  - 
 

      Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului ,,Complex de 4 locuinţe protejate şi Centru de zi, Comuna 
Tigveni, Satul Bârseştii de jos, Judeţul Argeş”.  - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu a spus: 
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Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.      

  Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier judeţean 
Tudor Mihail ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 204. 
 

- IV  - 
 

      Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Proiectului ,,Complex de 4 locuinţe protejate şi Centru de zi, Comuna 
Ciofrângeni, Judeţul Argeş”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?Nu.       

        Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier judeţean 
Tudor Mihail ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 205. 
 

 
- V  - 

 
      Trecându-se la punctul V al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Proiectului ,,Complex de 3 locuinţe protejate şi Centru de zi, Comuna 
Băbana, Satul Lupueni, Judeţul Argeş”. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă? Nu.       
Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier judeţean 
Tudor Mihail ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 206. 
 

- VI  - 
 

      Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți proiectului cu titlul 
„Asigurarea accesului la servicii de sănătate în regim ambulatoriu pentru 

populația județelor Argeș, Teleorman și Călărași”, aprobarea cheltuielilor legate 
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de proiect (anexele: Bugetul proiectului, Sursele de finanţare) și aprobarea 

Acordului de parteneriat necesar participării la proiectul menționat. - Dl 

Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
Obiecţii? Întrebări? Vă rog! 
 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Să ştiţi că am citit de două ori 
raportul, nu am înţeles cum a  fost redactat în sensul că sunt implicate UAT-urile 
din Curtea de Argeş şi Mioveni, sunt implicate nişte spitale dar nu din Mioveni, 
Curtea de Argeş, Câmpulung, din Piteşti, Ştefăneşti, Costeşti si de asemenea 
spitalul din Olteniţa. Dacă aţi putea succinct să spuneţi care sunt beneficiile şi ce 
contribuţie au ceilalţi factori la acest proiect. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Eu fiind ca şi dumneavoastră 
om politic aş fi mai puţin credibil. Domnule director , vă rog. 

Dl director Ivaşcu Sorin– Bună ziua! În urmă cu o lună Ministerul Dezvoltării 
Regionale a lansat un ansamblu de proiecte pe ambulatoriu şi pe UPU privind 
finanţarea  investiţiilor efectuate în perioada 2014-2017 precum şi cele 
nefinalizate ce urmează a fi finalizate pentru care la nivel de ţară Ministerul 
Sănătăţii va fi lider de proiect, iar toate uat-urile, toate spitalele ce au activitate 
în domeniul ambulatoriu şi UPU, precum şi uat-urile care sunt proprietari ai 
acestor spitale să depună aceste cereri de finanţare. De o lună de zile, noi, ca şi 
toata ţara sau la nivel de uat-uri şi spitale în acest regim s-au depus, s-au încărcat 
într-o platformă mai bine zis cei care au dorit să-şi recupereze banii pe care i-au 
investit în această perioadă în echipamente. Astfel ca la nivelul regiunii Sud 
Muntenia noi am fost stabiliţi prin Ministerul Sănătăţii, de o lună am tot dat 
date, au selectat ce e ok şi am fost selectaţi împreună cu judeţul Teleorman şi 
Călăraşi pentru depunerea acestor proiecte, cei care au dorit şi  îndeplineau 
condiţii de eligibilitate. Cam asa s-au stabilit. Pe lângă cele 5 spitale din 
subordinea Judeţului Argeş, mai sunt cele de la Câmplung , Mioveni precum şi 
cele din Alexandria şi Olteniţa. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Alexandria nu era trecută acolo în 
raport şi uat-urile Curtea de Argeş, Mioveni, Câmpulung erau trecute, dar nu 
spitalele de acolo. 

Dl Secretar Judeţ Voica Ionel– Sunt în acordul de parteneriat. 

Dl director Ivaşcu Sorin – În raport s-a menţionat anexa acord şi în acord sunt 
toate. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Stimaţi colegi, este vorba de bani 
europeni, înseamnă că nu am înţeles nimic din proiectul ăsta. Este vorba de bani 
europeni care vin la unităţile sanitare, coordonate de proprietar, care este uat-ul, 
cum suntem şi noi cu 9 spitale din care trebuie luate în considerare şi sunt 
eligibile spre decontare aparaturile medicale care au venit începând cu 2014, 
sper să nu greşesc domnule Ivaşcu,da? 

Dl director Ivaşcu Sorin – Nu, nu! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ca principiu domnule Postelnicescu, am 
adus aparatul nu ştiu care, iau teoretic, nu face parte, angiograful, ştiţi bine că aţi 
fost coleg cu mine, consilier judeţean,  am votat 10% coparticiparea uat-ului, vă 
reamintesc, da? Suma cu care noi am contribuit acum va veni şi va intra în 
bugetul spitalului care a prins-o. Nu puteam noi să ne erijăm să coordonăm şi 
Curtea de Argeş şi Mioveniul sau Câmpulungul sau alt spital care se încadrează 
în zona respectivă pentru că proprietar este uat-ul respectiv, ştiţi foarte bine.2. 
Modul acesta cu Teleormanul, cu Argeşul şi Călăraşi vă reamintesc că Adr Sud 
Muntenia implică şi aceste judeţe. Mulţumesc. Alte întrebări? Dacă nu, vi-l 
supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? Mulţumesc. 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl Preşedinte Constantin 
Dan Manu ).  

    S-a adoptat Hotărârea nr. 207. 
 
 

- VII  - 
 

      Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 

privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți proiectului cu titlul 

„Îmbunătățirea accesului populației din județele Argeș, Teleorman și Călărași la 

servicii medicale de urgență”, aprobarea cheltuielilor legate de proiect (anexele: 

Bugetul proiectului, Sursele de finanţare) și aprobarea Acordului de parteneriat 

necesar participării la proiectul menționat. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu 
a spus: 
 

Obiecţii? Comentarii? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? 
Mulţumesc. Se abţine cineva? Este cineva împotrivă?        
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      Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu o abţinere (dl. Preşedinte Constantin 
Dan Manu ). 

    S-a adoptat Hotărârea nr. 208. 
 

- VIII  - 
 

      Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi - Proiect de hotărâre 
pentru aprobarea Regulamentului privind criteriile de acordare a Trofeului 
”PERSONALITATEA ANULUI CENTENAR” pe parcursul anului 2018. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 
 

Înainte de a vă da cuvântul, dumneavoastră dacă doriţi să întrebaţi, vreau 
să vă mulţumesc. Am avut termen  împreună până pe 3 august, aşa după cum 
ştiţi din precedenta şedinţă şi foarte multe propuneri au venit pe adresa noastră, 
legat de nomimalizaţi cât şi de criterii.  Vă mulţumesc că v-aţi găsit timpul 
necesar să vă gândiţi şi la acest proiect de hotărâre. Vă rog. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Personalitatea Anului Centenar sună într-
un anumit fel, ne duce cu gândul la Brătianu sau la alte personalităţi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Pentru unii, pentru unii. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Care au făcut şi au participat la această 
unire. Dacă mergem mai departe, mergem tot către nişte personalităţi care într-
adevăr prin ceea ce au făcut au adus, nu numai că s-au făcut cunoscuţi în ţară şi 
peste hotare din judeţul Argeş, dar au şi făcut ceva pentru comunitatea din 
judeţul Argeş pentru  comunităţile în  care  trăiesc. Aş ruga personalul tehnic 
dacă puteţi să dăm acele două criterii pe care le propuneţi  dumneavoastră. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog.  

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Prin activitatea lor profesionaă au 
recunoaştere naţională sau internaţională. Ok, prin recunoaşterea lor 
profesională puteam să completăm aici printr- o anumită activitate făcută în a 
face cunoscut judeţul Argeş, comunităţile locale din judeţul Argeş. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Puteţi veni cu un amendament domnule 
consilier şi-l supun spre aprobare. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – O să vin cu amendament. Amendamentul 
meu este eliminarea punctului 2, s-au implicat direct şi au promovat proiecte 
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iniţiate de consiliul judeţean specific anului Centenar. Practic aici 
dumneavoastră limitaţi o parte dintre consilierii judeţeni care au mers la aceste 
proiecte iniţiate de către dumneavoastră, ca o paranteză, în afară de cel cu 
Flacăra Centenarului, nu-mi aduc aminte de-un alt proiect care vizează Anul 
Centenar sau eventual nişte primari sau mai ştiu eu ce. Nu cred că are rost acest 
criteriu, că s-au implicat direct  şi au promovat proiecte iniţiate de consiliul 
judeţean specific anului centenar, pe de-o parte, pe de altă parte, prin activitatea 
lor profesională au recunoaştere naţională sau internaţională. Ok, putem să 
rămânem aşa şi nu este foarte clar din cuprinsul hotărârii, scrie mai jos, se 
mandatează comisia să analizeze şi să facă propuneri dar sper să trecem undeva 
în hotărâre ca aceste propuneri să fie votate şi aprobate în consiliul judeţean prin 
hotărâre de consiliu judeţean. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Aţi terminat? 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – N-am terminat, dacă vreţi mai vorbesc. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mai ascult, vă ascult, ca să pot să dau 
şi eu o explicaţie. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Vă rog să daţi explicaţii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Dumneavoastră aţi spus. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înţeleg că aţi terminat, da? Mulţumesc. 
Prima chestiune. Se vede foarte clar, cu ochiul liber si fără ochelari, că primul 
criteriu nu vizează un preşedinte de partid, un consilier judeţean, ca funcţii. 
Numai cine nu vrea să vadă, nu pricepe. Când spui că este o personalitate în 
domeniul lui de activitate, înseamnă cele două picioare profesionale pe care stai. 
Numai un răutacios nu înţelege treaba asta. Eu dacă aş fi primar sau preşedinte 
de consiliu judeţean, never, nu s-ar întampla. De ce ? Pentru că sunt politic. 
Picioarele mele în ceea ce mă priveşte pe mine, sunt de altă conotaţie, cu 
recunoaştere dacă o am sau nu o am în domeniul meu de activitate. E foarte greu 
de înţeles. Numărul doi. Ca să poţi beneficia trebuie obligatoriu să fii 
personalitate cunoscută în domeniul tău, naţional sau internaţional, dar să fii 
participat alături de noi, consiliul judeţean la evenimentele Centenarului, în 
2018, ca în 2018 s-a întâmplat Centenarul. Ne place, nu ne place, asta e. Eu nu 
pot să iau un bust dintr-o capelă sau dintr-o intersecţie şi să–i spun poftim 
personalitatea că ai contribuit şi tu în anul 2018 deşi ai decedat în 2014 sau în 
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2010. Dacă vreţi să facem variaţii politice şi comentarii, nu e locul aici. Aceste 
două criterii sunt cât se poate pe înţelesul tuturor şi mai mult decât atât elimină 
pe cât posibil sau aproape de tot partea politică. Şi eu sunt foarte curios comisia 
de cultură pe cine va nominaliza, dacă mă întrebaţi pe mine acum, eu am o mână 
ciungă, care ar putea să-mi spună unul, doi, trei personalităţi cu recunoaştere 
naţională şi, sau recunoaştere internaţională şi care au contribuit în Anul 
Centenar. Hai să fim realişti şi să nu tranşăm în sfera politică. Alte comentarii? 
Vă rog. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte, proiectul este 
bun, primul punct este bun, fac o paranteză că poate nu mai am timp să spun, să 
ştiţi că nu este, cel puţin din partea grupului PNL şi a mea personal, nicio 
intenţie, n-am avut niciodată şi nici  acum de a insera politicul într-o intervenţie 
de-a mea, nici mai înainte şi nici acum.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Corect. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Deci, proiectul este bun, primul 
criteriu este foarte bun, este un proiect greu, sensibil şi v-am spus şi data trecută 
că aici văd foarte puţine pesonalităţi şi cu o încărcătură grea doar pe zona 
istorică. Vă spun acum cu subiectivism că nu văd un sportiv sau un profesor de 
matematică care are  activitate foarte bună, naţională sau internaţionala pe zona 
domeniului respectiv, pentru acest proiect. Trebuie ceva ieşit din comun. Că este 
un cetăţean de onoare, mi se pare foarte greu, dacă avem două trei personalităţi 
mi se pare suficient. Eu cred că nu este finalizat acest regulament, mai trebuie 
adăugat. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Ca de exemplu? 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Ca de exemplu, v-am spus şi data 
trecută. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Curaj, curaj! 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Să găsim în zona înaltă, academică, 
adică să nu coborâm acum cu tot felul de nominalizări care să vină în acest final 
de an care să ducă în derizoriu acest proiect. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Poftiţi.Aveţi cuvântul. 
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Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Dacă v-aţi gândit la aceste două criterii 
înseamnă ca v-aţi gândit şi la cineva anume. N-aţi pus criteriile doar aşa să le 
punem şi apoi să căutăm personalităţi. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – N-am cum să nu mă gândesc. 

Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel  - Cred că v-aţi gândit la cineva, puteţi 
să ne spuneţi dinainte să votăm aceste criterii. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu mă gândesc la ceea ce am propus eu, 
nu pot să hotărăsc în numele unei comisii, cum se va hotărî astăzi sau cum vom 
hotărî împreună. 

Dl consilier judeţean Vasilescu Gabriel – Era o întrebare simplă. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dacă mă întrebaţi pe mine, deşi este 
opţiunea mea ca şi consilier să pot să fac propuneri către comisia de cultură, 
gestul meu de abordare tinând cont de faptul că am fost de fiecare dată alături de 
colegi, cu mulţi colegi,  în Anul Centenar la diverse activităţi, eu nu văd, repet, 
din judeţul Argeş cu domiciliul stabil, cu o slujbă fără lumânare, profesional 
vorbind , pe cineva care ar putea lua acest titlu, din punctul meu de vedere. Eu 
vă spun în numele meu. Numărul 1.Uităm şi tentaţiile, repet, vă rog eliminaţi-le 
că suntem în administraţie. Nu faceţi conotaţii politice. Veţi vedea că aveţi 
surprize neplăcute, că se blochează ideile dumneavoastră care s-au rostogolit 
prin facebook şi alte nebunii. Nu, eu vorbesc principiu, vor fi mari persoane, 
altfel ne batem joc de noi şi veti vedea şi asta era ultima informare legat de acest 
eveniment. La Goleşti vom avea două momente. Primul moment începe la ora 
10 şi aprecierea noastră este că va fi pe o durată de o oră şi jumătate şi dorim să 
fie eveniment naţional în preambulul întâlnirii cu Fiii şi Fiicele Argeşului şi 
Muscelului. Eveniment naţional,  cu ocazia aceasta dăm şi din partea consiliului 
judeţean, dacă hotărâm, aceste trofee. Vă reamintesc că am creat prin votul 
nostru unanim respect pentru valorile naţionale, noi iniţiatori având parteneri 
Academia Română cu a cărei conducere în fiecare zi am discutat săptămâna 
aceasta cel puţin şi cu marii artişti şi regizori care sunt întruniţi pe Dacin Sara. 
Formatul acestui moment îl dorim cu toţii ca un moment cu impact naţional şi va 
avea loc în fata conacului deci în curtea conacului, nu sub vechiul cort, după 
care vom merge în partea a doua alături de Fiii şi Fiicele Argeşului şi vom 
socializa. Nu-i de joacă şi nu-i de glumit cu acest trofeu şi-n ceea ce mă priveşte 
vreau să elimin orice tentaţie şi orice risc de interpretare şi veţi vedea în ceea ce 
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mă priveşte pe mine că mă ţin de cuvânt. Alte întrebări? Alte comentarii? Vă 
rog. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe  - Apreciez felul în care aţi prezentat 
dumneavoastră intenţiile pe care le aveţi, sunt clare, sunt frumoase, dacă e să 
analizez la rece fără nicio conotaţie politică cine ar întruni aceste condiţii pentru 
a fi un om centenar eu nu văd decât două personalităţi din Argeş. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog să le propuneţi! Nu, nu mi le 
spuneţi, le propuneţi cu mare drag, le analizează comisia. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe  – Trebuie să le propun cuiva?  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Spuneţi-le fără probleme, aveţi libertatea. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe  – Păi ar fi academicianul Gheorghe 
Păun, nu ştiu despre domiciliu. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este personalitatea Argeşului întâmplător, 
dar chiar dacă nu era cu domiciliul în judeţul Argeş, că nu e conotaţia la Fiul sau 
Fiica Argeşului acest trofeu. Ca să fiu clar. Dar pentru faptul că domnul 
academician a fost alături şi pentru faptul că întruneşte şi cea de-a doua condiţie 
că a fost alături de noi de  fiecare dată şi eu cu mare drag îl nominalizez şi îl 
propun comisiei de cultură. 

Dl consilier judeţean Bănică Gheorghe  – Mă bucur că suntem pe acelaşi palier. 
Şi a doua propunere ar fi un alt academician, Bălăceanu Stolnici. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Este punctul dumneavoastră de vedere. 
Vă mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Iacşa Aurel– Atunci daţi-mi voie, domnule  Preşedinte, să 
vin şi eu cu o propunere. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog, comisia de cultură ca principiu 
dacă se votează. 

Dl consilier judeţean Iacşa Aurel  - Aş dori sa-l propun pe profesorul general în 
rezervă Năstase de la Mioveni, care a participat alături de primărie şi de 
consiliul judeţean la diverse evenimente şi este şi donator şi fondator al 
Muzeului Satului şi al Muzeului Razboiului de la Mioveni. Ar fi o propunere zic 
eu bună. 
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Dl Preşedinte Constantin Dan Manu  -O să am o rugăminte, după ce terminăm 
şedinţa, dacă se poate scris, că scrisul rămâne. M-aţi întrebat că vi se pare cu 
mult mai potrivit să votăm nominalizările după propuneri.  

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Mi se pare normal că şi dumneavoastră aţi 
spus şi sunt de acord aici cu dumneavoastră că este un lucru foarte important 
numai pe partea asta. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu pot să cred că sunteţi vreodată de 
acord. Mulţumesc. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Este foarte important acest trofeu, dar cred 
că sunt două lucruri care le propun. 1. Concret, aceste personalităţi să fie votate 
în consiliul judeţean, deci să nu lăsăm la latitudinea, nu că nu aş avea încredere 
în comisie, dar unde sunt mai mulţi oameni pot fi mai multe păreri şi să iasă 
nişte lucruri mai bune şi propuneri mai bune şi al doilea lucru aş merge pe 
eliminarea acelui criteriu doi pentru că avem personalităţi ale Argeşului care 
poate nu au fost invitate de către dumneavoastră să se implice în marile 
dumneavoastră proiecte iniţiate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mi-este greu să vă fac să înţelegeţi din 
titulatură motivul trofeului. Mi-este imposibil. Sunt un prost comunicator. Luaţi  
dacă vreţi şi-ntre ghilimele. Dacă eu spun personalitate înseamnă că trebuie să 
aibă recunoaştere naţională sau internaţional. A Anului Centenar înseamnă că se 
referă concret la 2018. E greu. Sunt eu un prost comunicator şi îmi cer scuze. 
Stimaţi colegi, aici avem una din două variante. Proiectul stă la bază pe o 
variantă în urma consultarii pe care noi am avut-o cu colegii sau să mandatăm 
comisia să propună sau să ne mai întâlnim o dată. Dacă hotărâm să ne mai 
întâlnim o dată atunci rugăm şi hotărâm ca această comisie să-şi facă temele 
până la nivel de propuneri şi ne mai întâlnim o dată săptămâna viitoare. Dar 
atenţie, mulţi colegi de-ai noştri, aici la masă, au zis că este week-endul 
prelungit, mă cheamă Sfânta Mărie, am rude sau chiar pe mine mă cheamă 
Marian, ar fi un disconfort. E discuţia liberă, cum vreţi aşa o facem. Noi am 
venit cu proiectul în faţă dumneavoastră pentru operativitate. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Domnule Preşedinte, iertaţi-mă, chiar în 
raport scrie că acest titlu se acordă pentru activităţi organizate pe parcursul 
anului 2018. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bravo. Aţi înţeles bine. 



14 

 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Da, deci  am înţeles totuşi ceva. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Foarte bine. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Înseamnă că nu sunteţi chiar aşa un slab 
comunicator. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Mulţumesc. Proiectul nu l-am redactat eu. 

Dl consilier judeţean Tudor Mihail – Dar voiam să vă spun de ce trebuie să ne 
grăbim. Putem să ne vedem în următoarea şedinţă şi vom mai avea manifestări 
în timpul anului 2018 prin care să acordăm aceste titluri. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Înţeleg că n-aţi înţeles esenţa. Iertaţi-mă! 
Eu sunt iarăşi un prost comunicator. Esenţa este ca debutul decernării acestui 
titlu va fi pe 18 august la momentul întâlnirii Fiii Fiicelor pe momentul naţional. 
Acest moment va urma cu alte momente până în decembrie pe tot parcursul 
anului cum foarte bine am înţeles. E greu. Eu vă propun să votăm proiectul aşa 
cum este propus de noi ca şi comisia de cultură să analizeze şi să o mandatăm 
pentru acest lucru. Asta nu înseamnă, stimaţi colegi din comisia de cultură, să nu 
avem o modalitate de comunicare, adică  nu secret, nu ştiu ce se întâmplă şi v-aş 
mai propune ceva, neoficial, că suntem gazde pe 18, vom fi sper cu toţii, faceţi 
bine şi ne vedem la ora 9 şi personal dau eu cafeaua din banul meu şi ne mai 
uităm o dată pe listă sau fac cafeaua şi vin cu termosul de acasă, fără problemă 
si ne vedem la Conacul Goleştilor unde cu toţii trebuie să fim gazde şi ne mai 
uităm o dată. Ne face bine treaba aceasta. 

Dl consilier judeţean Postelnicescu Marius – Domnule Preşedinte şi aşa este o 
greşeală ca s-a făcut aşa târziu, trebuia de la începutul anului  să încheiem acest  
regulament de criterii, că centrul de greutate este mai mult pe liste şi mai puţin 
pe regulament. Fac o propunere, un amendament, ca acest regulament să sufere 
în următoarele luni, august, septembrie, început de septembrie, modificări pentru 
că lasă totuşi articolul 2, lasă această libertate de a numi şi alte personalităţi care 
să obţina acest titlu, din punctul nostru de vedere, acum, după această discuţie. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Eu sunt insistent şi vă voi spune şi  aveţi 
tot dreptul şi vom supune la vot dacă vreţi alte criterii că aşa după cum spuneţi 
după luna august în colo, dar sunt curios cum legaţi dumneavoastră Anul 
Centenar cu participare efectiv nemijlocită pe activităţile consiliului judeţean în 
judeţul Argeş, că în Anul Centenar dă o personalitate naţională sau 
internaţională, sunt foarte curios şi chiar sincer vă spun că sunt foarte curios să 
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vedem la ce v-aţi gândit. Eu vă propun să votăm proiectul care este, da, ca 
întreaga comisie de cultură să-şi asume şi să fie mandată cu nominalizările 
acestor personalităţi. Cine este pentru? Mulţumesc. Se abţine cineva? Este 
cineva împotrivă? 1 vot împotrivă. Alte probleme?  Întrucât nu sunt Diverse în 
şedinţa extraordinară vă doresc o după-amiază plăcută. 

 Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu un vot împotrivă ( dl. consilier judeţean 
Tudor Mihail ). 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 209. 
 

Şedinţa s-a încheiat la ora 15.45.    
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